

Texte Français ci-dessous

Subject : CVMG/ACMA Montreal Reminder/Rappel – Brass B..
Monkey ride

Hi Folks, Bonjour à tous,

We have another ride coming up!

Date: Sunday 6th November...rain date 5th

Time/Heure: 11:00am Meet-up / 11:30am Kick Stands up

Rendezvous point: McDonalds on Harwood in Dorion (McDonalds, 370 Boulevard Harwood, Vaudreuil-Dorion, QC J7V 7H4)

As usual, this is a vintage bike club event, so please try to bring something that meets that status, though if you cannot, ride whatever two wheeled machine you wish! For now, the weather forecast looks good, so we may be in for a nice but chilly ride.

Please respect and comply with Covid-19 guidelines.

Ride report: each person on the ride will be encouraged to give a short description of the ride, and such can be posted to the newsletter with photos to allow those that could not make it share the experience.

Our ride will begin at the McDonald's Restaurant parking lot in Dorion on the 20, we will brave the cold fall winds through John Abbott campus and over to Saint Marie. From there we will take the service road to Saint Johns, where we will take a right and arrive at our destination for some Hot food and Drink. Bring your thick undies on this one!

<https://www.google.ca/maps/dir/McDonald's,+370+Bd+Harwood,+Vaudreuil-Dorion,+Quebec+J7V+7H4/45.4048043,-73.9450164/45.4139949,-73.9397081/45.4262706,-73.9245864/Brasserie+Le+Manoir+Pointe-Claire,+Boulevard+Saint-Jean,+Pointe-Claire,+QC/@45.4200181,-73.9904872,12z/data=!3m1!4b1!4m17!4m16!1m5!1m1!1s0x4cc94817bff2927d:0x7baf08ba6bb8944f!2m2!1d->

vous ne pouvez pas apporter une moto vintage conduisez la machine à deux roues que vous souhaitez! Pour l'instant, les prévisions météorologiques semblent bonnes, nous pourrions donc faire une belle balade

Merci de respecter et de vous conformer aux directives Covid-19.

Rapport de trajet: chaque personne sur le trajet sera encouragée à donner une brève description du trajet, et celle-ci peut être publiée dans la Newsletter avec des photos pour faire partager l'expérience à ceux qui n'ont pas pu assister.

Notre randonnée commencera au stationnement du restaurant McDonald's à Dorion sur la 20, nous braverons les vents froids de l'automne à travers le campus John Abbott et jusqu'à Sainte Marie. De là, nous prendrons la voie de service vers Saint Jean, où nous tournerons à droite et arriverons à notre destination pour des plats chauds et des boissons. Apportez vos sous-vêtements épais pour celle-ci !

REMARQUE: Le CVMG décline toute responsabilité en cas d'infraction à un membre pour ne pas avoir respecté les règles de circulation ou les nouvelles directives Covid 19. Il est de la responsabilité de chaque membre de connaître les lois et réglementations locales

SVP prendre connaissance du document PDF en annexe: **Sécurité en groupe**